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LINDA: Dobrodošli na ovu specijalnu prezentaciju Adamusa Saint-Germain.

Kao što se svi sećamo, Adamus je bio veoma jasan - to je počelo u februaru 2015-te; on je to naglasio, 
specifično u maju 2015-te - da je ovde da odmeri i da će u februaru 2016-te odlučiti kako ćemo nastaviti, ili 
nećemo nastaviti, sa Šaumbrama, sa svima nama, bazirano na tome kako se snalazimo sa realizacijom našeg 
puta do prosvetljenja. Tako da je ovde ta obećana poruka. Džef se upravo priprema da unese Adamusa i da 
podeli tu poruku.

Mi smo ovde u studiju Grimiznog Kruga u Luivilu, Kolorado i čekamo, anksiozno čekamo Adamusa Saint-
Germain da saznamo gde smo i na čemu smo.

Sa tim, uzmite dobar dubok udah. Stvarno osetite energije ove Adamusove prezentacije. Stvarno osetite 
sebe. Gde je svako od nas sa našom realizacijom prosvetljenja? Da li je dopuštate? Možete li je udisati? 
Zaista dopustite da vaša energija zrači za Adamusa.

Uzmite dobar dubok udah. Osetite sa svim što vi jeste. Otvorite se u vašu svest i svesnost, dopustite ovu 
specijalnu prezentaciju.

ADAMUS: Ja Jesam ko Ja Jesam, Adamus Seint-Germain.

Uzmimo dobar dubok udah, dragi moji prijatelji.

Bilo je to dugo putovanje, putovanje koje se prostire unazad vekovima. Provelo nas je kroz vremena Atlantide 
- Hramove Tiena, san o utelovljenom prosvetljenju na Zemlji, tragediju Atlantide, duboki bol koji su mnogi 
od vas imali još od onda; ponovno ujedinjenje pre 2000 godina u vreme Ješue, sadjenje semena Hristove 

Da biste iskusili potpunu energiju ove sesije, preporučljivo je da 
slušate audio ili video snimak dok čitate prepis ili prevod.
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svesti na planeti; sklapanje dogovora da se vratimo u ovo vreme, u ovom životu u ovo najneverovatnije 
vreme na planeti, znajući da će ovo vreme biti vreme svesti - promene realnosti planete Zemlje. Vi ste 
izabrali da se vratite zbog vašeg poslednjeg života na Zemlji, zbog vašeg prosvetljenja u ljudskoj formi; vi 
ste izabrali da donesete svest ovoj planeti.

Bilo je to tako dugo putovanje, i sada živite u jednom od najbržih, najizazovnijih, najtežih vremena na 
planeti, pa ipak vremena najvećeg potencijala, najveće mogućnosti, najvećeg izobilja koje je ova planeta 
ikad videla. Nećemo videti sličnosti onome što se desilo u Atlantidi na ovoj planeti. Nećemo videti pad 
velikih društava, ali ćemo videti fenomenalne promene tokom sledećih 10 do 20 godina.

Videćemo promene koje će proizvesti svest, snovi, želje, ljudi kao vi koji su se intenzivno posvetili sebi radi 
svog prosvetljenja, radi svoje realizacije u ovom životu.

Dakle, evo nas u novom Grimiznom Krugu. Pogledajte okolo. Osetite oko sebe. Ovo je novo lice Šaumbri.

Imali smo našu poslednju veliku promenu Kvantnog Skoka u 2007-moj godini, gde su se entiteti širom sveta 
i entiteti iz drugih ravni okupili zajedno da obeleže i da proslave vreme kvantnog skoka svesti, vreme kada 
je svest bukvalno iznela planetu iz stare linearne krive i smestila je na eksponencijalnu krivu; vreme kada su 
preokreti istinski počeli, preokreti koji sada oblikuju ovu planetu i ono što dolazi sledeće.

Ja kažem da to neće biti ponavljanje Atlantide. Ne, ako išta, ili ćemo videti da se ove dve Zemlje koje sada 
postoje, ova dva različita seta svesti i realnosti, stapaju zajedno, ili će se oni razdvojiti na trajnoj osnovi. To 
sve zavisi od svesti, od ljudi, od toga kojim pravcem će ljudi izabrati da idu.

I ja znam, zato što su se mnogi od vas dali ovoj planeti i investirali u nju, vi sigurno želite da vidite da se 
ova dva različita nivoa svesti spoje zajedno radi planete i čovečanstva, radi ove stvari koju ste pomogli 
da se stvori i koju tako mnogo volite. I to se može desiti. Znaćemo u nekoliko sledećih godina. Ili se dva 
sveta mogu razdvojiti iz saosećanja i zapravo iz neke vrste poštovanja, tako da oni koji biraju da idu kroz 
ograničeno ljudsko iskustvo mogu da učine tačno to. A oni koji biraju viši oblik svesti, novu vrstu Zemlje, 
onu koja nije ograničena samo na fizičku realnost, onu koja nije ograničena samo na um, onu gde postoji 
istinska sloboda i suverenitet, to je mesto gde će oni ići.

Kao što sam rekao u nekim od drugih prezentacija koje smo nedavno imali, ako se to desi, taj preokret će 
se desiti prirodno, neprimetno, sa milošću, bez kolapsa, bez katastrofe, bez da se ova stara planeta rascepi. 
Ona će se samo iznenada premestiti u Novu Zemlju. To je za kasniju diskusiju u godinama koje dolaze, ali 
danas smo ovde da diskutujemo novi Grimizni Krug.

Uzmite dubok udah sa tim dok se ja pripremam za mojim podijumom.

Novi Grimizni Krug         

Ja sam danas verovatno više Saint-Germain, nego što sam Adamus. Vi ste navikli na Adamusa. Vi ste navikli 
na taj aspekt mene, Saint-Germana, koji dolazi da vas provocira, da vas povremeno prekoreva, da se smeje 
sa vama, da plače sa vama i da deli ovo putovanje. Ali danas je malo više Saint-Germana.

Oni od vas koji slušaju ovo, koji su dotaknuti ovim na neki način, to je verovatno zato što smo vi i ja pre 
bili zajedno u ljudskom obliku na ovoj planeti, u prošlim životima, u našim Školama Misterije, u našem 
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zajedničkom radu za duhovni kvalitet čovečanstva. Verovatno smo radili zajedno i to je verovatno razlog 
što ste sada ovde.

Prošle godine sam u nekoliko navrata govorio o ostajanju ili odlaženju, i siguran sam da do sada već možete osetiti 
odgovor. Ja sam izabrao - ja uvek biram - da ostanem, ali pravo pitanje je gde ćemo ići odavde? Šta ćemo raditi? 
Mi - ja, svako od vas, drugi entiteti koji pomažu, takvi kao Kutumi - gde idemo odavde? Šta dolazi sledeće?

Rekao sam da je ovo novi Grimizni Krug. Šta to znači? Prodjimo kroz neke činjenice i brojke, neke 
informacije koje smo dobili u našem sopstvenom obliku energetskog merenja.

Šaumbre   

Postoji ova stvar nazvana Šaumbre. Šaumbra je reč koja se prvi put koristila pre oko 2000 godina. Tobajas 
je to objasnio. To je bila grupa koja se kasnije preokrenula u Esene i u druge izdanke toga; to je bila grupa 
iz doba Ješue koja je sebe zvala Šaumbre, porodica, snažna porodica, porodica od kamena, porodica koja je 
bila ovde da posadi seme Hristove svesti na Zemlji. Odatle je došao ovaj izraz.

Vekovima nakon toga, mnogi od vas su otišli u raznim pravcima - neki u Škole Misterije, neki na svoj 
sopstveni put ili putovanje - ali vratili ste se zajedno u ovom životu, pa preko 100.000 vas na planeti Zemlji 
koji osećaju afinitet, ili vezu, sa ovom stvari nazvanom Šaumbra.

Šaumbra je postao svoj sopstveni entitet. Postoji Šaumbra entitet, i on je sa vama. On je sa svima vama svaki 
dan. On je u ovom vebsajtu. On je u osoblju Grimiznog Kruga. On je u svima vama. Vi ste stvorili Šaumbru.

Širom planete postoje oni koji koriste ove informacije, zato što informaciju ne dajem samo ja, Saint-Germain. 
Informacije nije davao ni samo Tobajas. Nego svi mi, i mi to zovemo Šaud. Šaumbre prave Šaud - to je kada 
svi mi spojimo naše snove i naše želje, našu svest i naše nade - i to je ono što smo stvorili tokom ovih godina.

Šaud nije više samo to mesečno okupljanje, ta mesečna poruka koju imamo. Šaud  sada obuhvata mnogo 
više. Šaud ulazi u sva predavanja, sva okupljanja koja zovete radionice, sva vaša Oblak predavanja. Šaud su 
svi vaši društveni mediji. Šaud je esencija, svest Šaumbri na planeti.  

On je narastao, ali kao što je Tobajas jednom rekao Koldri, on nikad neće biti velik. Koldra je mislio da to 
znači 20, 30, 40 ljudi najviše. Ono što smo mi mislili bilo je 100.000, možda malo više. Ali to nikad nije 
bilo namenjeno kao nešto za svakoga, zato što biti ono što vi zovete Šaumbra, to znači da ste imali vezu sa 
Atlantidom, sa vremenima Ješue, dolazeći u ovaj život. To nije isključivo. Svi su dobrodošli, ali to jezgro 
povezanosti je ipak integralni deo svih vas, svega što radite.

Idući napred

Dakle sada smo došli ovde da diskutujemo šta je sledeće? Gde ćemo ići odavde? Šta je ovaj novi Grimizni 
Krug? Dok dalje napredujemo, poruke će biti jasnije i fokusiranije, što znači da ćemo biti specifičniji i 
direktniji. A kada kažem “mi”, to ste vi, to sam ja, to je osoblje Grimiznog Kruga. To znači da sada imamo 
takvu jasnoću da je ovo taj život, takvu jasnoću o svesti na planeti, i takvu jasnoću i posvećenost realizaciji 
prosvetljenja u ovom životu. Ne da čekamo, ne da to odgurujemo, ne da samo mislimo i sanjamo o tome, 
nego da od tog sna napravimo realnost.
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Biće mnogo jasnoće, mnogo više fokusa kompletno, i kao što sam pre rekao kao Adamus,  u ovome nema 
mesta za one koji se prosto hrane energijom. Nema mesta za one koji se igraju duhovnosti. Ovo više 
nije duhovno. Ovo više nije Nju Ejdž. Ovo sigurno nije religija. Ovde se radi o svesnom utelovljenom 
prosvetljenju na ovoj planeti.

To prevazilazi duhovno, zato što to nisu samo koncepti. To nije samo nešto u drugim ravnima. To nije samo 
filozofija. To je pravo. To je življenje. To ste vi.      

To sigurno nije Nju Ejdž. Nju Ejdž je zaista doveo do nove svesti na planeti sredinom 1800-tih, i doneo je 
novi način mišljenja, novi način slobode planeti. Ali mi to prevazilazimo. Mi prevazilazimo neke od oprema 
i odora onoga što je bilo nazvano Nju Ejdž, i siguran sam da možete osetiti razliku izmedju onoga što vi i što 
mi ovde radimo u Grimiznom Krugu kao Šaumbre, što prevazilazi, što ide iza Nju Ejdža.

Ono što mi ovde radimo je apsolutno dopuštanje prosvetljenja. Prosvetljenje je prirodno. Prosvetljenje 
dolazi sa dopuštanjem. Prosvetljenje nije nešto što vam može dati neko drugi, niti vas čak i naučiti. To je 
vaše dopuštanje. Ali, kao što znate, to može biti tako teško, tako izazovno, zato što svi elementi fizičke 
realnosti oko vas mogu biti tako zavodljivi, mogu vas izvući iz tog prosvetljenja, mogu vas povući pravo 
nazad u ograničenja ljudskog uslova.

Prosvetljenje može biti tako izazovno i tako teško, zato što je ljudsko naviklo da sve opaža kroz um i kroz 
ljudska čula, a u istinskom prosvetljenju, to ide iza ovih čula. Ova čula su još uvek netaknuta i važan su deo 
svakodnevnog življenja. Ali to ide iza tih čula u čula koja su sada zaista neopisiva. Zato ih prosto zovem 
Čula Majstora.  

Prosvetljenje može biti teško zato što ono menja vaš život, i pogotovo tokom ovih perioda promene, koja 
mnogi od vas tako dobro znaju, u ovim periodima promene, sve može izgledati da je u haosu. Počinje da 
izgleda da se sve raspada, čak i ako se zapravo ne raspada.

Dan za danom opažate da se život menja, i to može biti uznemiravajuće za um i za fizička čula i za vašu 
prošlost i za vaša uverenja. Dopustiti - imati poverenja u ove promene, imati poverenja da je to prosto izbor 
za prosvetljenje - je tako jednostavno, ali ipak tako zastrašujuće, bolno, izazovno. Osećaćete konstantno 
potezanje unazad u stare načine, u ograničenja u vašim čulima. Bićete povučeni nazad članovima porodice, 
masovnoj svesti. Bićete povučeni nazad starim konceptima kako da preživite na ovoj planeti, kako da 
ostvarite čak i mali stepen izobilja.

Dakle, na neki način, iako jednostavno kakvo ono jeste, prosvetljenje može biti vrlo izazovno. Vi se ne 
možete boriti sa tim. Ne možete pronaći smisao u tome na način na koji generalno nalazite smisao u vašem 
umu. Zato se prosto radi o dopuštanju.

To je teško i često vrlo, vrlo usamljeno putovanje u utelovljeno prosvetljenje. Zato je ova stvar koju ste pomogli 
da se stvori - ova stvar nazvana Šaumbra, nazvana Grimizni Krug - tako važna. To nije, kao što je rečeno 
toliko mnogo puta, klub. Tu ne postoje članovi. Tu ne postoje članarine. Tu zaista ne postoje nikakva pravila, 
niti propisi, niti zahtevi. To je mesto gde se okupaljaju srodni duhovi. To mesto je poznato, zato što ste svi vi 
generalno na istom putovanju. To je mesto koje je poznato, zato što ste pre bili zajedno i delili ste zajedno.

To je mesto gde možete doći i osećati i biti u sigurnom prostoru. Nije tako sigurno napolju u vašoj redovnoj 
ljudskoj realnosti. Ali ovde možete doći da imate osećaj kako je biti u sigurnom prostoru, da imate osećaj 
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saosećanja, da imate osećaj da vas drugi razumeju i da ste voljeni. Ne samo od strane Šaumbri koje su u 
fizičkom telu, nego i od strane Šaumbri koje su prešle na drugu stranu, od strane entiteta koji rade sa svakim 
od vas, i od strane svih u Grimiznom Savetu.

Zato dolazite ovde. To je energetski siguran prostor. To nije struktura. To nije klub, ili bratstvo, ili bilo šta 
slično tome. To je prosto srodan prostor, siguran prostor za svakoga od vas.

Statistika Šaumbri 

Pogledajmo malo statistiku, neke brojke sa kojima se sada bavimo.

U prošloj godini je otprilike 130.000 ljudi bilo dotaknuto na jedan ili drugi način ovom energijom Grimiznog 
Kruga, bilo da je to kroz Šaud, knjige, radionice, ili predavanja. A kada kažem dotaknuti, to ne znači oni koji 
su to čuli, ili čitali o tome, ili gledali to, zato što postoje mnogi koji će doći u ovaj prostor; oni će pogledati, 
oni će osetiti energiju i oni će otići dalje. Kada kažem dotaknuti, to su oni ljudi koji su osetili nešto; koji su 
bili ganuti nekim rečima, nekim energijama ovde; gde je to napravilo razliku u njihovoj svesti. To ne znači 
nužno da oni za sebe osećaju da su Šaumbre; to prosto znači da su bili ganuti time.

Postoji jezgro grupe Šaumbri, u šta ću ići za momenat, koji zaista pomažu da se ove energije udruže na 
dnevnoj, nedeljnoj, mesečnoj bazi, koji redovno dolaze na naša mesečna okupljanja, bilo to u tačno tom 
momentu ili kasnije. Ovo jezgro grupe od približno 30.000 ljudi širom sveta ovde je redovno, i oni zaista 
osećaju i razumeju i deo su Šaumbri. Sada, zaista, postoji mnogo, mnogo više onih koji izvuku nešto, koji 
dobiju nešto iz informacija, ali ovo jezgro grupe istinski posvećenih ljudi je oko 30.000.

Prošle godine sam u mojoj poruci rekao, kao Adamus, da tražim samo petoro. Da pet ljudi realizuje svoje 
prosvetljenje u ovom životu. Nije potrebno stotine ili hiljade, samo mali broj.

Kao Adamus sam se šalio sa vama da li da ostanem ili da odem. Rekao sam da ćemo pogledati na to sada, 
što i radimo.

Gde smo? Kakvo je merenje energije i svesti? I šta ćemo raditi idući napred?

Od tog vremena od 30.000 onih koji sebe zovu Šaumbre, bilo je 102 onih koji su prešli preko na drugu stranu 
u nekom obliku ili stanju prosvetljenja. Kada su oni realizovali, kada su oni dopustili njihovo Ja Jesam, 
njihovu slobodu, oni su prosto otišli. Oni su se vratili ovde. Kod većine njih, to se desilo istovremeno, moglo 
bi se reći; oni su u realizaciji prosto otišli. Neki od njih su ostali nekoliko dana ili nedelja i onda izabrali da 
predju preko.

Neki od njih su osetili da bi na drugoj strani bili u boljoj službi Šaumbrama. Neki su prosto osetili, u tom 
momentu realizacije, da su učinili sve što su mogli na Zemlji. Nije bilo razloga da ostanu. Razumeli su da 
bi bilo korisno da ostanu na planeti kao prosvetljena bića, ali se to od njih ne zahteva. Na njih se ne vrši 
pritisak, i prosto su osetili da bi bilo lakše da nastave na drugoj strani.

Postoji još nekolicina koji će otići u sledećih nekoliko nedelja. Mi možemo osetiti energije. Možemo 
osetiti povlačenje iz njihovih fizičkih tela i iz ove realnosti. Oni će ovde na ovoj strani biti dočekani sa 
dobrodošlicom sa rukama širom otvorenim, sa srcima punim ljubavi i sa proslavom. Apsolutno ne postoji 
nepoštovanje. Mi ih dočekujemo sa toliko dobrodošlice kada predju ovamo.
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Njih ne dočekuju njihove porodice ili njihovi prijatelji iz tog prošlog života. Njih dočekuju Uzašli Majstori 
koji ih poštuju, koji zaista imaju saosećanje, i za njih je prelazak, zaista, tako pun milosti i tako lak. I ubrzo 
nako što se sretnu sa Uzašlim Majstorima, naravno, dolaze njihovi kućni ljubimci da ih sretnu, i ponekad 
možda mnogo kasnije, članovi porodice.

Od naše poslednje diskusije, postoje dvoje ljudi, dvoje koji su sebe zvali Šaumbrama, koji su se prosvetlili, 
koji su realzovani, koji su konačno to dopustili i priznali to u sebi na veoma pravi i jasan način. Nema 
sumnje u to. To nije zato što mi to priznajemo ili što mi to merimo u njima; to je prosto zato što su oni to 
dopustili i potvrdili. Ubrzo će biti još jedan nakon ove poruke. Tako da će biti tri prosvetljena Majstora - 
Šaumbra prosvetljena Majstora - na planeti.

Uopšte nije razočaravajuće što ih nema 5 ili 50 ili 1000, i uzgred, nije važno gde ovo troje živi, ili koliko su 
stari, ili ko su oni. Oni će se pojaviti u odgovarajuće vreme. Ali u istinskoj poniznosti i skromnosti, oni se 
neće busati u prsa. Oni neće biti u društvenim medijima, ili bilo čemu sličnom tome. Oni će se samo pojaviti 
i postojaće takva spoznaja da oni čak neće morati da izgovore ni reč.

Dakle, činjenica da ih nema pet. To nije razočaravajuće, i sigurno nije dovoljno da kažemo da mi - ja, moje 
uvažene kolege Uzašli Majstori - nećemo ostati, zato što postoji ono što mi zovemo masa, što mi zovemo 
veliki energetski deo Šaumbri koji su, ja bih rekao, u njihovom 11-tom satu i 59-tom minutu. Oni su tako 
blizu njihovoj realizaciji.

Ova grupa iznosi približno 6500. To nije tačan broj, ali je dovoljno blizu. Oko 6500 onih koji sebe zovu 
Šaumbre je u uoči njihovog prosvetljenja, skoro su tu. Samo još nekoliko udaha, samo još nekoliko 
dopuštanja, samo još nekoliko otpuštanja i oni su tu.

Iz ovoga i iz čitanja svih energija, iz rada sa svim drugim Uzašlim Majstorima koji gledaju koliko bi ih 
ostalo na Zemlji kao utelovljenih Majstora, mi otprilike računamo barem 5000 do 5500. To bi značilo da bi 
otprilike 1000 do 1500 izabralo da predje preko na našu stranu, u druge ravni, da napuste fizičko telo. I, opet, 
nema srama. Uopšte nema nepoštovanja. Uopšte nema osudjivanja. Postoji isto toliko mnogo poštovanja za 
napuštanje fizičkih ravni u prosvetljenju i dolazak na našu stranu kao što postoji i za ostajanje.

Ali to ostavlja značajan broj ljudi - 5000, 5500 - koji su na ivici, tačno na vrhu dopuštanja njihovog prosvetljenja, 
i to je ono što nam daje radost i motivaciju i želju da nastavimo da radimo sa vama. Takodje postoje mnogi 
kojima prosto treba udah iz njihovog Ja Jesam da ih uvede u utelovljeno prosvetljenje. To može trajati mesecima, 
to može trajati godinama, to zaista nije važno. Ali činjenica je da su oni, da ste vi došli ovako daleko, podneli 
tako mnogo izazova, tako mnogo prepreka duž puta, i tu ste uoči vašeg prosvetljenja. 

Vi znate ko ste. To nije nešto što treba da zadenete na prsa. To nije nešto što treba da oglasite u vašim 
društvenim medijima. Vi znate ko ste i mi znamo ko je svako od vas. To je impresivno. Brojke, potencijal, 
neposredne blizine prosvetljenju. To je zaista, zaista impresivno.

Mi ovde radimo sa vama, kao što sam rekao davno pre, svaki korak puta. Mi ne možemo to uraditi za vas, 
niti to želimo. Ali mi smo ovde da vas uverimo, da vam pomognemo kroz neke od ovih izazovnih oluja koje 
se dešavaju tačno na pragu prosvetljenja.

Onda postoji veliki broj onih koji sebe zovu Šaumbre, drugih 30.000 otprilike, koji su posvećeni njihovom 
prosvetljenju, ali oni se kolebaju. Oni se pitaju. Oni često postanu jako odvraćeni. Oni postanu ulovljeni u 
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njihov sopstveni makio. Oni postanu ulovljeni u stvari koje ih drže, što biste vi rekli, vezane za zemlju, ili u 
nedostatku svesti na tako mnogo načina. To nisu nužno izgovori, to su možda validni razlozi, ali oni ne žele 
da urade taj krajnji nivo dopuštanja, možda zbog članova porodice, zbog brige šta bi se dogodilo njihovoj 
porodici ako bi oni dopustili i ako bi zaista prešli na drugu stranu.

Postoje oni koji prosto nisu spremni da preduzmu taj krajnji korak dopuštanja, zato što postoje stvari koje 
žele da završe i ispune kao ljudi, u njihovom ljudskom uslovu. I postoje oni koji prosto čekaju da još 
nekolicina ide ispred njih, da ih uvere da je prosvetljenje sve ono što su oni mislili da jeste.

Postoji vrlo velik broj ovih Šaumbri, i opet, vi znate ko ste i uopšte nema nikakvog osudjivanja. Ako 
izaberete da čekate još neko vreme, da još nastavite da imate iskustvo kao ljudi u ljudskom uslovu, 
apsolutno nema nikakvog osudjivanja, zato što mi znamo da će ranije ili kasnije svako od vas dopustiti 
svoj sopstveni suverenitet.

Ovo je vrlo velik broj i ponekad bi se moglo reći da je to malo izazovno, zato što je jednog momenta ova 
grupa od 30.000 vrlo, vrlo posvećena njihovom prosvetljenju, vrlo fokusirana na njihovo prosvetljenje, kao 
što možete reći kada oni dodju na okupljanja, kada komuniciraju preko interneta. Ali sledećeg momenta 
oni su odvraćeni, odlaze negde drugo, rade nešto drugo, zaboravljaju na njihovo utelovljeno prosvetljenje, 
zaboravljaju na njihovu posvećenost da urade to u ovom životu i ponekad čak zaboravljaju na ovaj san, 
atlantidjanski san, san iz vremena Ješue koji vas je spojio sve zajedno. I opet, uopšte nema osudjivanja, zato 
što smo mi ovde, vi ste ovde za sve njih kad god budu spremni, kad god izaberu.

Ovo nije trka. Ovo nije da se vidi ko će stići prvi, ko to radi veće i brže i bolje. To je prosto iskustvo. Ali za 
njih, ovu grupu od 30.000, to je ponekad tako izazovno, zato što oni imaju spoznaju njihovog prosvetljenja; 
oni osećaju tu duboku unutrašnju želju za njihovom realizacijom, pa ipak oni znaju da lako budu odvraćeni. 
Oni se fokusiraju na stvari koje nisu posebno bitne za prosvetljenje u ovo vreme, i onda postanu vrlo, vrlo 
frustrirani sa sobom.

Ovo prouzrokuje malo energetskog disbalansa unutar ove stvari koju zovemo Šaumbra. Ovo je mesto kom 
je tako mnogo naših resursa u Grimiznom Savetu posvećeno, da im pomognemo da se vrate u spoznaju, 
da im pomognemo da osvetle potencijale koji ih aktuelno okružuju, da im pomognemo da predju preko 
njihovih strahova, njihovih briga, njihovih sumnji u same sebe.

Dakle postoji ogromna količina naše energije, energije Šaumbri na Zemlji, koja se bavi sa ovim disbalansom. 
Ali kao što svako od vas zna, disbalans nije nužno pogrešan ili loš. To je zapravo mogućnost za preokret 
energija. Unutar svakog disbalansa, u bilo kojoj stvari u svoj kreaciji, postoje potencijali. Disbalans, u tako 
mnogo slučajeva, prosto stvara kretanje, prosto stvara nove preokrete.

Onda postoji vrlo veliki broj onih koji ne zovu nužno sebe Šaumbre. Oni se ne identifikuju snažno sa tim 
imenom. Oni ga osećaju, oni ga ne odguruju, ali ne identifikuju se snažno. Oni nisu sigurni da li žele da budu 
deo grupe, što ovo zapravo nije, naravno. Oni nisu sigurni da li zaista žele ovu stvar nazvanu - oni to zovu 
uzašće; mi to zovemo utelovljeno prosvetljenje. Oni nisu zapravo sigurni ali osećaju da su privučeni tome, 
otprilike kao što biste vi rekli kao muva medu. Postoji nešto tu. 

Oni se osećaju privučeni tome zbog energetskih kvaliteta vas ostalih, zbog istine u tome. Ali ponekad je 
istina, jasnoća onoga što mi svi zajedno radimo malo previše snažna za njih. Oni se periodično vraćaju, 
ponekad čak i redovno. Oni sebi dopuštaju da urone na izvestan nivo unutar svesti onoga što ste svi 
vi stvorili, ali na neki način za njih je to neprijatno. Za njih je to teško. Oni se još uvek osećaju vrlo 
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privučeni njihovom drugom životu, njihovom ljudskom uslovu, ali se ipak vraćaju s vremena na vreme 
zato što znaju da postoji više.

Ono što mi imamo unutar Šaumbre je vrlo posvećena grupa. Uopšte ne velika grupa, ali vrlo, vrlo posvećena 
grupa - 6500 - koji su u njihovom 11-tom satu i 59-tom minutu do prosvetljenja, do realizacije. Onome 
što smo ranije zvali kokice, kao zrna kukuruza spremna da se iskokaju. Sada je vrućina tako intenzivna, 
transformacija, pomak tako blizu. Oni su u toj vrsti granične zone izmedju jednog stanja bivanja u svesti 
i drugog. Oni su negde tačno na sredini, i sa te tačke ne mogu nazad. Vi ne možete nazad. Tačno u tom 
momentu, toj tački istinski utelovljene realizacije na ovoj planeti.

Jezgro     

Sa svim što je rečeno, takodje želim da kažem da će tokom ovih sledećih godina mnogo, mnogo više ljudi biti 
privučeno Grimiznom Krugu, radu koji ste svi vi stvorili. Vi ste stvorili temelj jezgrovnog materijala. Sve 
od vremena Tobajasa do ovog momenta upravo sada bilo je zaista gradjenje osnovnog sadržaja, jezgrovnog 
materijala. To je istorija Šaumbri. To je vaše putovanje. To su odskočne daske koje ste vi stavili na put koji 
tu pre nikad nije bio, i u ovim godinama koje dolaze mnogo, mnogo više njih će doći na ovaj put. Neki će 
preći put do kraja. Drugi će stati duž puta, zato što je previše izazovan ili postoji previše odvraćanja. Ali ono 
što ste učinili do sada je stvaranje tog temelja, tog jezgrovnog materijala.

Govoreći o jezgrovnom materijalu, kada se mi okupimo jednom mesečno, mi zajedno stvaramo materijal, 
informacije, što možete videti na internetu, ili slušati, ili čitati. Jednom mesečno mi to stvaramo zajedno, i 
to je temelj onoga što radimo.

Postoje radionice i predavanja za one koji zaista žele da se sakupe u fizičkom obliku sa srodnim duhovima. 
Postoje predavanja koja nudimo, u čijem stvaranju ste vi pomogli, u nekom stepenu, na vašem Oblak 
predavanju. To je način ponovnog povezivanja. To je način vraćanja u suštinu onoga što radimo. Vi učite, vi 
rastete, ali vi takodje doprinosite ovom materijalu i činite ga dostupnim.

Ali poenta je da ne postoji nikakav zahtev koji kaže da vi morate da radite ove stvari. Ne postoji ništa 
što kaže da vi nešto propuštate ako to ne radite, zato što sve, sve energije su već ovde u ovim mesečnim 
okupljanjima koja imamo, koja su ponudjena besplatno on-line.

Idući dalje, fokus će biti još intenzivniji. Biće nekih, zapravo samo nekoliko, koji će otići, ali zameniće ih drugi 
koji su se iznenada povezali sa Šaumbrama i sa Grimiznim Krugom. Neki će otići zato što je tako intenzivno 
i na neki način tako zahtevno, i svaki mesec kada ja, kao Adamus, ustanem ovde, pogledaću vas pravo u oči 
govoreći: “Da li ste spremni? Da li ste iskreni prema sebi? Prevazilazite li vaš makio?” Govoriću vam “Ti 
si tačno na pragu prosvetljenja. Šta te zadržava?” i za neke će ovo biti jako neudobno. Za neke će biti tako 
intenzivno da će oni pronaći izgovore, praviti izgovore da odu. A onda će se većina njih vratiti nazad na jednoj 
ili drugoj tački, zato što će shvatiti da su bili integralni deo u pomaganju stvaranja svega ovoga.

Idući dalje    

Idući dalje, dragi moji prijatelji, uvešćemo druge u Grimizni Savet. Grimizni Savet je andjeoska grupa 
sačinjena od andjeoskih porodica iz cele kreacije. Uvešćemo druge u ovaj Grimizni Savet da obezbedimo 
još dinamičniji energetski balans zbog toga gde ste, zato što su ovi momenti tačno pre prosvetljenja zaista 
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izazovni na tako mnogo načina. To stvarno može protresti osobu. Zato će Grimizni Savet takodje biti 
sačinjen od ovih prosvetljenih bića koji sebe nazivaju Šaumbre, koji su prešli na našu stranu, zato što oni 
imaju takvu empatiju i samo pre nekoliko momenata bili su na Zemlji u fizičkom obliku. Tako da će se oni 
pridružiti Grimiznom Savetu na drugoj strani.

Mi ćemo zakoračiti bliže vama, pogotovo ovom jezgru grupe od 6500 i čak i dodatnim 30.000 koji su tako 
blizu njihovom prosvetljenju. Zakoračićemo bliže nego ikad pre. Tako blizu da ćete osetiti naše prisustvo. 
Znaćete da niste sami. Takodje bliže, na neki način, na vaš poziv, na vaš zahtev da osiguramo da ne budete 
odvraćeni, da vas podsetimo, ponekad na iritirajući ili provokativan način, da vas podsetimo na posvećenost 
koju ste sebi obećali za utelovljeno prosvetljenje.

Ponekada ćete osetiti da želite da nas odgurnete, želećete da nas udaljite, ali verujte mi, kao moj Adamus 
aspekt, ja ću biti tačno tu sa vama, gledajući vas pravo u oči i govoreći “Da li si spreman sada?” zato što ste 
vi ovo tražili od nas, i to je razlog što smo ovde.

Kao grupu Šaumbri koja je tako blizu ili čak pomalo u prosvetljenju, tražiću od svakoga od vas da poštujete 
svakog drugog. Ja znam da vi to osećate u vašem srcu, ali ponekad to poštovanje ne uspeva u nekom od 
rada koji radite jedni sa drugima. Neke od vaših interakcija, komunikacija koje imate u vašim društvenim 
medijima, neki od načina na koje držite ovu celu stvar nazvanu Šaumbra i Grimizni Krug u terminima 
razumevanja da je to sve ovde u službi vama. Ne radi protiv vas, ne pokušava da učini da vi radite bilo šta 
što ne želite, ne pokušava da bude nad vama ni na koji način. 

Druge Šaumbre i Grimizni Krug su ovde u apsolutnoj službi vama. Tražiću od vas da imate saosećanje 
i poštovanje za to. A ono što ćete vi zauzvrat dobiti od njih, od drugih Šaumbri, od Grimiznog Kruga je 
saosećanje i poštovanje.    

Ovo su neka od najtežih vremena na planeti Zemlji sa tačke gledišta promena koje se dešavaju tako brzo; 
tako brzo da je vašem telu i umu teško da ih prati. A vi obavljate utelovljeno prosvetljenje tačno u ovo 
najteže, najizazovnije i brzo-promenljivo vreme. To je takodje vreme najveličanstvenijih energija ikad 
vidjenih na planeti, najveličanstvenijih potencijala i mogućnosti.

Neko bi mogao reći da je lakše uraditi utelovljeno prosvetljenje u vreme kada se stvari ne kreću i ne menjaju tako 
brzo na planeti, kada su stvari malo mirnije. Ali vas podsećam da onda nema ni blizu tako mnogo dostupnog 
energetskog potencijala za one koji traže njihovu realizaciju, za one koji zaista dopuštaju njihovu realizaciju.

Tražim od vas da razumete da su Grimizni Savet i Grimizni Krug ovde u službi vama. Sam razlog što su 
ovde je da vam služe. Tražim od vas da pogledate na to i da osetite to, kako su se entiteti na mojoj strani vela 
i kako su se ljudi na vašoj strani vela posvetili vašem utelovljenom prosvetljenju. 

Neki od vas možda misle o Grimiznom Krugu kao o kompaniji, kao o biznisu, i zaista, na mnoge načine i 
jeste. Ali pravi razlog što su oni ovde je da budu u službi vama. I svako od njih isto tako dopušta njihovo 
utelovljeno prosvetljenje. Možda možete zamisliti na momenat službu koju oni daju činjenjem ovog rada, 
obezbedjivanjem stvari kao što je internet, mesečni Šaud, radionice, predavanja, materijali, podrška, dok oni 
sve vreme prolaze kroz njihovo utelovljeno prosvetljenje. To je istinska služba.

To ponekad uzima svoj danak kod svakog od njih. Oni ponekad nisu sigurni da li da se okrenu njihovom 
sopstvenom prosvetljenju, ili da se okrenu ka vama u službi. Oni rade oba. Oni obavljaju fenomenalan posao 
na balansiranju ova dva. Ali mi ponekad vidimo koliko je to teško svakome od njih.
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Tražim da ako ćete biti deo ovoga, prvo i osnovno, dodjete do vrlo svesnog razumevanja vaše sopstvene želje 
za realizacijom. Vi ponekad fluktuirate sa tim. Ponekad to nije baš balansirano. To se ponekad preokreće u 
energiju igre, umesto u istinsku realizaciju. Zato prvo i osnovno, pogledajte u sebe. Osetite sebe. Zašto ste 
to izabrali na nekoj tački? Zašto ste krenuli putem koji imate u ovom životu što vas je dovelo ovde? Kada 
ćete istinski dopustiti vaše prosvetljenje?

Nema specifičnih detalja. Ne morate da imate datum. Nije važno da li ćete to uraditi sada ili kasnije, ali šta 
vam to zapravo znači? Koji je to san koji ste imali? Zašto ste ovde?

Prodjite kroz ove stvari. Bilo da je to vaš posao, ili vaše zdravlje, ili bilo šta drugo, idite iza toga na momenat. 
Idite iza svih malih stvari koje izgleda da vas ometaju i odvraćaju, svih stvari koje vas zadržavaju. Vratite se 
vašem snu, vašoj želji za prosvetljenjem. Ovo će napraviti preokret unutar ove velike mase Šaumbri, 6500, 
30.000, samo da dodjete do vaše sopstvene svesnosti zašto ste izabrali da budete ovde u ovom životu.

Podrška        

Sledeće. Kao deo Šaumbri i Grimiznog Kruga, podržite to energetski. Energetski, ako ništa drugo. Šta to 
znači? To znači da pošaljete vašu ljubav, zato što ova stvar koja se zove Grimizni Krug, to ste svi vi. Ova 
stvar koja se zove Šaumbra, to ste svi vi. Pošaljite vašu ljubav i podršku svim Šaumbrama. Pošaljite vaše 
blagoslove Grimiznom Krugu, ali razumite da svi vi delite ovaj san. Svi vi delite ovu želju. Vratili ste se 
ovde zajedno, možda locirani širom planete, ali vratili ste se ovde zajedno u ovo vreme radi nečega što vam 
je najdragocenija stvar, što je najdragocenija stvar drugima.

Podržite Grimizni Krug i Šaumbre, ne kroz kritiku, ne kroz grube reči. Podržite ih kroz ljubav i divljenje, 
zato što je putovanje Šaumbri i Grimiznog Kruga takodje i vaše putovanje. Biti kritični, ne gledati na dobro, 
samo gledati na ono što smatrate da je loše, kritikovati druge, biti okrutan prema drugima uistinu samo znači 
biti okrutan prema sebi.

Ova grupa je prošla kroz toliko toga zajedno, i individualno ćete realizovati vaš suverenitet. Individualno. 
Ne radi se o tome da cela grupa učini to u isto vreme, ali ipak takodje postoji taj entitet zvan Šaumbra, ta 
svest svakoga od vas. Vi ste mnogo delili životima i životima. Postojala su vremena u Školama Misterije. 
Postojala su vremena sa mnom Saint-Germanom. Mi toliko mnogo delimo jedni sa drugima. Prošli smo kroz 
toliko mnogo toga jedni sa drugima, i sada smo došli do upravo ovog momenta; ovog momenta na planeti 
gde se stvari rapidno menjaju; ovog momenta novog Grimiznog Kruga sa takvim fokusom, sa takvom 
jasnoćom i takvim oblikom dopuštanja koji je pun milosti.

Dakle, da, nakon svih ovih reči, nakon svog iščekivanja, da, ja, voljeni Saint-Germain,  nastaviću sa svakim 
od vas, bliže nego ikad, ali sa svakim od vas ko je izabrao svoje utelovljeno prosvetljenje u ovom životu. 
Pridružiće mi se drugi, neki čija imena će se pojaviti s vremena na vreme, i neki koji će prosto ostati 
anonimni u pozadini, radeći sa svakim od vas.

Uzmimo dubok udah zajedno dok prelazimo u još jedan kvantni pomak ove planete, Grimiznog Kruga i 
Šaumbri. Radujem se vremenima koja su pred nama. 

Većinu vremena ću se vraćati kao moj aspekt nazvan Adamus. Vraćaću se sa mojim neverovatnim smislom 
za humor, mojim veličanstvenim šarmom, mojim neverovatno dobrim izgledom, mojom briljantnom 



13

14.02.2016. Poruka za Šaumbre

inteligencijom. Vraćaću se kao Adamus, zato što, pa, zapravo vi ste ga stvorili. Vi ste rekli “Mi želimo nešto 
malo drugačije. Mi želimo nešto malo više energetizovano. Mi želimo nešto što će nas zabaviti, inspirisati i 
motivisati, i sve vreme uveseljavati u prosvetljenje.”

Sa tim, drage moje Šaumbre širom sveta, dragi moji prijatelji u Grimiznom Savetu, oni koji su nedavno 
napustili fizičko telo u njihovom prosvetljenju, sa tim, Ja Jesam Voljeni Saint-Germain. Hvala vam.



www.crimsoncircle.com

Globalno udruženje Učitelja Nove Energije


